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     1. BÖLÜM 

      MECLİS GÜNDEMİ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-8/2                                                     Toplantı Tarihi : 16/08/2019  

 Toplantı Yeri  : İzmir Antik Smyrna Agora Meydanı                                    Toplantı Saati   : 19.00 

                           (Namazgah Mahallesi Konak/İZMİR)                                                    

                                                                              

 

 I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 

 II. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 1. 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 20. maddesi doğrultusunda, İstanbul Üniversitesi 

Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü mezunu Özcan IŞIKLAR Danışman olarak görevlendirildiğinden, adı 

geçene ödenecek brüt ücretin her türlü ödemeler dâhil Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreterine ödenen 

brüt aylık miktarının %75’ini geçmemek şartı ile ödenecek ücrete esas olmak üzere verilecek oranın 

Meclisimizce belirlenmesi hususunun görüşülmesi. (Mem. Pers. Şb. Md. 193027) 

 

 2. Fransa'nın Arles kentinde 01 Temmuz - 22 Eylül 2019 tarihleri arasında gerçekleştirilecek "50. 

Uluslararası Fotoğraf Festivali (Les Rencontres Internationales de la Photographie à Arles)"ne İzmir 

Büyükşehir Belediyesini temsilen, 09 - 16 Eylül 2019 tarihleri arasında Kültürpark Şube Müdürlüğünde 

görevli Şef Melike ÇOBAN (S.11983), ofis destek olarak görev yapan Damla ERSEN (S.6238), Kültür 

ve Sanat Şube Müdürlüğünde Şef Süleyman AY (S.10183) ve Ekonomist Arzu ÜTAŞ'ın (S.11983) 

görevlendirilmesi planlanmakta olup; adı geçen personelin söz konusu kentteki programa belirtilen 

tarihlerde katılabilmesi için, gidiş-dönüş tarihleri de eklenmek suretiyle görevli-izinli sayılmaları, vize, 

harcırah giderleri, gidiş-dönüş (İzmir-Arles-İzmir) ulaşım (uçak ile), konaklama (otel) ve temsillere 

katılabilmek için gerekli bilet ücretleri ile katılım için gerekli bilet ücretlerinin, katılım için gerekli 

başvuru bedelinin ve tüm yasal giderlerin Kültürpark Şube Müdürlüğünün 5.03.3.3.01 Yurtdışı Geçici 

Görev Yolluğu harcama kaleminden karşılanması hususlarının görüşülmesi. (Kültür ve San. 

Dai.Bşk.E.181383) 

 

 3. 8-16 Eylül 2019 tarihleri arasında Rusya'nın Saratov şehrinde düzenlenecek 15. Erkekler, 6. Kadınlar, 

9. Genç Erkekler ve 5. Genç Kadınlar İtfaiye Arama Kurtarma ve Yangın Sporları Dünya 

Şampiyonasına ve yarışlara Belediyemizi temsilen önerge ekinde isimleri yazılı olan İtfaiye Sporları 

Türkiye Milli Takımımızın, 35 ZT 599 plakalı İtfaiye Aracı ile karayolu ulaşımı ile katılması planlanmış 

olup, bu nedenle bahse konu yarışlara katılabilmek için yol dâhil 7-17 Eylül 2019 tarihleri arasında 

önerge ekinde isimleri belirtilen personellerimizin görevli izinli sayılması ve yarışmaya katılım için 

senelik üyelik ücreti, delegasyon ve sporcuların her üyesi için katılım ücretleri, ulaşım giderleri, 

pasaport, konaklama, iaşe ile aracın yurtdışı çıkış harcı ve diğer yasal giderlerin, personellerin bağlı 

bulundukları Müdürlüklerin 03.3.3.01. Yurtdışı Geçici Görev Yollukları ve ilgili diğer bütçe 

tertiplerinden ödenmesi hususunun görüşülmesi. (İtfaiye Dai.Bşk.E.185604) 

 

 4. Belediye Meclisimizin 17/05/2019 tarihli ve 05.394 sayılı Kararı ile Karşıyaka ilçesi, Şemikler 

(Atakent) Mahallesi, 9852 ada 3 no’lu parselde bulunan 2038/2 Sokak No:2 D:8 adresindeki taşınmazın, 

Karşıyaka Belediyesi Başkanlık Konutu olarak kullanılmak üzere 5 (beş) yıl süre ile Karşıyaka 

Belediyesi adına bedelsiz tahsisi uygun görülmüş, ancak Karşıyaka Belediyesince söz konusu binanın 

kullanımından vazgeçildiği bildirilmiş olup, bahse konu Belediye Meclisimizce alınan 17/05/2019 

tarihli ve 05.394 sayılı Kararın iptali hususunun görüşülmesi. (Emlak Yön.Dai.Bşk.E.185600) 
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 5. Belediyemiz yatırımı olan "Konak ilçesi, Vezirağa Mahallesi 5402 - 2251 Sokaklar Bölgesinde 

Karayolu Köprüsü Yapılması İşi” kapsamında Türk Telekomünikasyon A.Ş. İzmir Bölge Müdürlüğü 

tarafından yapılacak deplasmanların işçilik bedellerinin keşfi ve işçilik bedellerinin ödenmesi istenmiş 

olup; söz konusu deplasmanla ilgili İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Türk Telekomünikasyon A.Ş. İzmir 

Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

görüşülmesi. (Fen İşl.Dai.Bşk.E.181365) 

 6. Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünce revize ederek yeniden hazırlanan, "İzmir Elektrik 

Su Havagazı Otobüs ve Troleybüs Genel Müdürlüğü Yolculuk Kuralları Yönetmeliği"nin görüşülmesi. 

(ESHOT – Otobüs İşletme Dai.Bşk. E.6805/E.112391) 

 7. Narlıdere Belediye Başkanlığının 08/07/2019 tarihli ve 4187 sayılı yazısı ve eki Songül ZORLU’ya 

ait dilekçeye konu; Limanreis Mahallesinde bulunan mevcut "Aykut Oray" Sokağı isminin, "Elif" olarak 

değiştirilmesi talebinin görüşülmesi. (Harita ve Cbs Dai. Bşk.E.185599) 

 8. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında tamamı "Belediye Hizmet Alanı"nda kalan, 

taşınmaz maliki tarafından 2942 sayılı Kamulaştırma Kanununun ilgili hükümlerine istinaden 

Belediyemize uzlaşma başvurusunda bulunulan, Bornova ilçesi, Doğanlar Mahallesi, 8840 ada, 17 

parselin kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar 

Programına ek olarak alınması hususunun görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.184338) 

 9. Menderes Belediyesi İmar Programı kapsamında bulunan, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 

Planına göre "Meskun Konut Alanında kalmakta olan Develi Mahallesi, 139 ada, 10 no'lu parselin İmar 

Programı kapsamından çıkarılması Menderes Belediye Meclisinin 01/07/2019 tarihli ve 135 sayılı Kararı 

ile uygun görülmüş olup; konunun İlçe Belediyelerinin imar programlarına ilişkin olarak alınan İzmir 

Büyükşehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüşülmesi. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.174525) 

 10. Menemen ilçesi, Asarlık Mahallesinde bulunan yaklaşık 43 ha’lık alanın "Küçük Sanayi Alanı" ve 

"Büyük Alan Kullanımı Gerektiren Kamu Kuruluş Alanları" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişiklik önerisi. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.191039) 

 11. 1/5000 ölçekli Aliağa Merkez Nazım İmar Planı Revizyonu ve İlavesi önerisi ile birlikte 

değerlendirilmek üzere Belediyemize iletilen, 1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni 

Planı Değişiklik önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191037) 

 12. Belediye Meclisimizin 17/05/2019 tarihli ve 05.407 sayılı Kararı ile uygun görülen ve 04/07/2019-

02/08/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; Torbalı ilçesi, Muratbey Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım 

İmar Planı Revizyonuna, 727 ada, 8 parsel maliki Nihal Aydan ÜZGEN tarafından askı süresi içerisinde 

yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191041) 

 13. Belediye Meclisimizin 14/01/2019 tarihli ve 05.25 sayılı Kararı ile uygun görülen ve 28/06/2019-

29/07/2019 tarihlerinde Belediyemizde askıya çıkarılan, Çeşme ilçesi, İnönü Mahallesi, 262 ada 7 parsel 

ile mülkiyeti Maliye Hazinesine ait 262 ada, 43 parsel ve tescil harici alana yönelik 1/5000 ölçekli 

Nazım İmar Planı Değişikliğine Çeşme Belediye Başkanlığı tarafından askı süresi içerisinde yapılan 

itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191025) 

 14. Bayındır ilçesi, Sadıkpaşa Mahallesinde, 187 ada, 30 parselde Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı 

belirlenmesine ilişkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.191035) 

 15. Bayraklı ilçesi, Mansuroğlu Mahallesinde yer alan, yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım İmar 

Planında Genel Otopark Alanı olarak belirlenmiş olan 14161 ada, 1 parselin, içerisinde Katlı Otopark 

Alanı ile Pazar Alanı yer alacak şekilde Belediye Hizmet Alanı kullanımına dönüştürülmesine ilişkin 

hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191029) 
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 16. Menemen ilçesi, Asarlık Mahallesinde bulunan yaklaşık 43 ha’lık alanda hazırlanan Menemen İlçesi 

Küçük Sanayi Alanı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği ve İlavesi önerisinin incelenmesi. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191038) 

 17. 1/5000 ölçekli Aliağa Merkez Nazım İmar Planı Revizyonu ve İlavesi önerisinin incelenmesi. (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191040) 

 18. Karabağlar Belediye Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 43 sayılı Kararı ile uygun görülen; Vatan 

Mahallesi, L18A13A-1C pafta, 9083 Sokak ile 9102 Sokak kesişiminde bulunan yürürlükteki imar 

planında Park Alanı olarak belirlenen, mülkiyeti Belediyemize ait 3116 ada, 158 ve 159 parseller 

üzerinde regülatör yeri ayrılmasına ilişkin, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191031) 

 19. Karabağlar Belediye Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 42 sayılı Kararı ile uygun görülen; 22M-4B 

pafta, Çalıkuşu Mahallesi, 3205 Sokak ile 3209 Sokak arasında kalan Yeşil Alanda Doğalgaz Bölge 

Regülatörü Yeri ayrılmasına ilişkin, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve 

Şehircilik Dai.Bşk.E.191033) 

 20. Bornova Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 198 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kazımdirik 

Mahallesi, 32 ada, 6 no’lu parselde yer alan ve Mülga Taşınmaz Kültür ve Tabiat Varlıkları Yüksek 

Kurulunun 02/07/1987 tarihli ve 3456 sayılı Kararı ile ''IIA1'' koruma grubu statüsünde Korunması 

Gerekli Taşınmaz Kültür Varlığı olarak tescilli taşınmazın, İzmir I Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma 

Bölge Kurulunun 20/03/2019 tarihli ve 8885 sayılı Kararı uyarınca Koruma Grubunun ''2'' olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama İmar Planı Değişikliği 

önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere 

görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191022) 

 21. Bornova Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 197 sayılı Kararı ile uygun görülen; İzmir 1 

Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 10/09/2018 tarihli ve 7957 sayılı, 03/10/2018 

tarihli ve 8045 sayılı Kararı uyarınca Erzene Mahallesi, 375 ada, 57 parseldeki sarnıcın "Tescilli Anıt 

Yapı", parselin "Koruma Alanı" olarak belirlenmesi ve plan notu eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191028) 

 22. Bornova Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 195 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kavaklıdere 

Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonunda 22274 ada, 2 parselin yapılanma koşulu 

ve gabari bilgilerinin sehven işlenmemiş olduğu tespit edildiğinden, 22274 ada, 2 parselin (eski 481 

parsel) yapılanma koşulunun çevre imar adalarında olduğu şekilde bitişik nizam 2 kat, ön bahçe 

mesafesi 0 olarak belirlenmesine ilişkin, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik önerisi. (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191023) 

 23. Bayraklı Belediye Meclisinin 03/06/2019 tarihli ve 50 sayılı Kararı ile uygun görülen; Alpaslan 

Mahallesi, 25N-1B paftada, mülkiyeti Belediyemize ait 32785 ada, 1 numaralı parsel üzerinde bulunan 

ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında "Park" olarak belirlenmiş alan içerisine 4 m x 6 

m ebatlarında 1 adet trafo yeri ayrılmasına ilişkin, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği 

önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191030) 

 24. Bayraklı ilçesi, Mansuroğlu Mahallesinde yer alan, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 

Planında Hmax: 12,80 yapılaşma koşullu Katlı Bölgesel Otopark Alanı olarak belirlenmiş olan 14161 

ada, 1 parselin, içerisinde Pazar Alanı ve bir kısmı yer altında olmak üzere Katlı Otopark Alanı yer 

alacak şekilde Yençok: 4 kat yapılaşma koşullu Belediye Hizmet Alanı kullanımına dönüştürülmesine 

ilişkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.191027) 

 25. Gaziemir Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 28 sayılı Kararı ile uygun görülen; Sarnıç 

Mevkiinde, Askeri Alan kullanımının kaldırılarak, 11129 adanın E=1.00, Yençok=9.50 m yapılaşma 
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koşullu Ticaret Alanı, 117 ada, 2 parselin Ağaçlandırılacak Alan olarak belirlenmesine ve 11129 ada, 1 

ve 2 parsellerden geçen 18 metre genişliğindeki yolun kavşak alanına bağlanacak şekilde yeniden 

düzenlenmesine ilişkin, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik önerisi. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.191026) 

 

 26. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 13 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Kahramandere Mahallesi, Kahramandere Uygulama İmar Planında dere hattının kanal olarak imar 

planına işlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik önerisi. (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191034) 

 27. Buca Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 27 sayılı Kararı ile uygun görülen; yol boyu ticaret 

teşekkül etmiş sokakların Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği doğrultusunda "Yol Boyu Ticaret Olarak 

Teşekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesi hususunun görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik 

Dai.Bşk.E.191024)  

 28. Kemalpaşa Belediye Meclisinin 10/06/2019 tarihli ve 96 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ulucak 

Mahallesi, 107 Sokaktan cephe alan parsellerde Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği doğrultusunda 

yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesi hususunun görüşülmesi. (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.191036)    

 29. Buca ilçesi, 7588 ada, 3 parselin bir kısmının (eski 7587 ada 2 parsel) Eğitim Tesisleri Alanı (Ana, 

İlk, Orta ve Lise) kullanım kararından çıkarılarak "Belediye Hizmet Alanı (Büyükşehir Belediyesi 

Hizmet Tesisleri) kullanım kararına; İzmir ili, Buca ilçesi, 7590 ada 23 parsel üzerinde yer alan "İBŞB 

Eğitim Tesisleri Alanı" kullanım kararının "Eğitim Tesisleri Alanı (Ana, İlk, Orta ve Lise)" kullanım 

kararına dönüştürülecek şekilde hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.192904)    

 III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 

GÖRÜŞÜLMESİ 

 1. Belediyemizce 9 Eylül İzmir'in Kurtuluşu etkinlikleri çerçevesinde 8 Eylül 2019 tarihinde, saat 

8:00'de "9 Eylül Uluslararası 7. İzmir Yarı Maratonu" 21 km 97 m’lik Uluslararası AIMS (Uluslararası 

Maratonlar ve Mesafe Koşuları Birliği) sertifikalı parkurda gerçekleştirilecek olup; söz konusu 

Maratonda dereceye giren sporculara, önerge eki çizelgede detayları bulunan para ödüllerinin TL veya 

yabancı sporcular için Türk Lirasının döviz cinsine (Euro, Dolar) çevrilerek verilmesi ve söz konusu 

ödüllerin Gençlik ve Spor Şube Müdürlüğünün Ödül, İkramiye ve Benzeri Ödemeler (864.03.4.2.05) 

bütçesinden karşılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu. (Gençlik ve Spor Dai.Bşk.E.181372) 

 2. İzmir Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü Tekerlekli Sandalye Basketbol takımı 25 - 28 

Nisan 2019 tarihlerinde İspanya'nın Vigo şehrinde düzenlenen EuroLeague Final Grubu müsabakaları 

sonrası Avrupa 3.'sü olarak şehrimizi gururlandırmış, bu başarılarından dolayı önerge eki listede isimleri 

belirtilen takım sporcularına ve antrenörlerine; ayrıca Türkiye Yelken tarihinde milli olmuş en küçük 

sporcu unvanını elinde bulunduran İzmirli milli sporcu Okyanus ARIKAN Ulusal ve Uluslararası 

yarışlarda toplam 100 şampiyonluk kazanmış ve en son 06 - 16 Temmuz 2019 tarihlerinde Kuzey 

Amerika kıtasında yer alan Antigua'da yapılan Optimist Dünya Şampiyonasında da Dünya Bayanlar 

3.'sü olarak büyük bir başarıya imza atmış olup; adı geçen sporcularımıza tam altın karşılığı olan Türk 

Lirası'nın ödül olarak verilmesi ve söz konusu ödüllerin Gençlik ve Spor Şube Müdürlüğünün Ödül, 

İkramiye ve Benzeri Ödemeler (864.03.4.2.05) bütçesinden karşılanmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Gençlik ve Spor Dai.Bşk.E. 191759) 

 3. Belediyemizce turizm ve tanıtım faaliyetlerinin taşıdığı önem nedeniyle yürütülmekte olan çalışmalar 

ve İzmir Turizm Tanıtma Vakfı (İZTAV)’ın yürüttüğü ortak hizmet projesi kapsamında; İzmir 

Büyükşehir Belediyesi ile İzmir Turizm Tanıtma Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “İşbirliği Protokolü”ün kabulü ve söz konusu Protokolü imzalanması için İzmir 
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Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi ile Protokol doğrultusunda 

projeye Belediyemiz ilgili bütçesinden 8.948.188,40-TL aktarılmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Dış İlş. ve 

Turizm.Dai.Bşk.E.181369)   

 4. İZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; S.S. 

Karakızlar Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi tarafından başvurusu yapılacak olan "Karakızlar Köyü 

Tarımsal Kalkınma Kooperatifi Karma Yem Üretim Tesisi" başlıklı projede Belediyemizin ortak olarak 

yer alması, projenin mali destek almaya hak kazanması halinde ilgili birimlerce uygulanması, proje 

bütçesinde belirlenen 1.600.000,00-TL’nin (birmilyonaltıyüzbintürklirası) Belediyemiz tarafından eş 

finansman olarak karşılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk – 

Tarım ve Orman Komisyonları Raporu. (Dış İlişkiler ve Turizm Dai.Bşk.E.191762) 

 5. İZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; 

Belediyemiz tarafından "Sürdürülebilir Kalkınmanın Sağlanmasına Yönelik Bir Kültür Rotası: Efeler 

Yolu" başlıklı proje teklifi sunulması, söz konusu projenin mali destek almaya hak kazanması halinde 

ilgili birimlerce uygulanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Dış İlişkiler ve Turizm Dai.Bşk.E.191761) 

 6. İZKA Küçük Menderes Havzası Sürdürülebilir Kalkınma Mali Destek Programı kapsamında; 

Tarımsal Kalkınma Kooperatifleri İzmir İl Birliği tarafından başvurusu yapılacak olan "Süt için Süte 

Değer Projesi" başlıklı projede Belediyemizin ortak olarak yer alması ve projenin mali destek almaya 

hak kazanması halinde ilgili birimlerce uygulanması, proje bütçesinde belirlenen 150.000,00-TL'nin 

(yüzellibintürklirası) Belediyemiz tarafından eş finansman olarak karşılanmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Tarım ve Orman Komisyonları Raporu. (Dış İlişkiler ve 

Turizm Dai.Bşk.E.191763)  

 7. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında, İzmir kırsalındaki manda 

yetiştiricilerine bakım-besleme, barındırma, sürü yönetimi ve pratik yetiştirme konularında yeni yöntem 

ve gelişmelerle ilgili bilgiler verilmesi, kadim yetiştiricilik olan manda yetiştiriciliğinin yeniden 

canlandırılması, desteklenmesi ve yaygınlaştırılması amaçlanmakta olup; teorik ve uygulamalı 

eğitimlerden sonra bilinçli ve kârlı bir hayvan yetiştiriciliği olan manda ile birlikte sağlıklı süt ve et 

üretimi gerçekleştirilerek, manda yetiştiriciliğinin daha verimli olması, sürdürülebilirliğinin 

yaygınlaştırılması ve desteklenmesi hedefleri doğrultusunda hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Projenin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Tarım ve Orman – Hukuk Komisyonları Raporu. 

(Tarımsal Hiz. Dai.Bşk.E.164703)    

 8. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mithatpaşa Caddesinde kalması nedeniyle 

taşınmaz malikleri tarafından, Konak ilçesi, Güzelyalı Mahallesi, 895 ada, 5 parselin kısmen 

kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144114) 

 9. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mithatpaşa Caddesinde kalması nedeniyle 

taşınmaz maliki tarafından, Konak ilçesi, Güzelyalı Mahallesi, 882 ada, 10 parselin kısmen 

kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144112) 

 10. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mithatpaşa Caddesinde kalması nedeniyle 

taşınmaz maliki tarafından, Konak ilçesi, 1. Karantina Mahallesi, 732 ada, 39 parselin kısmen 

kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144118) 
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 11. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mithatpaşa Caddesinde kalması nedeniyle 

taşınmaz malikleri tarafından, Konak ilçesi, 1. Karantina Mahallesi, 6550 ada, 1 parselin kısmen 

kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144117) 

 12. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mithatpaşa Caddesinde kalması nedeniyle 

taşınmaz malikleri tarafından, Konak ilçesi, 1. Karantina Mahallesi, 732 ada, 18 parselin kısmen 

kamulaştırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. Beş Yıllık İmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144115) 

 13. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında “Yeşil Alan”da kalan Buca ilçesi, Kızılçullu 

Mahallesi, 22M3A pafta, 474 ada, 16 parsel ile “Yaya Yolu ve Yeşil Alan” da kalmakta olan 474 ada, 15 

parselde kayıtlı taşınmazların zemin ve zemin üstü kamulaştırılmasının Buca Belediyesinin 2015-2019 

yıllarını kapsayan VI. Beş Yıllık İmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, Buca Belediye 

Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 56 sayılı Kararının; İlçe Belediyelerinin imar programlarına ilişkin 

olarak alınan İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144121) 

 14. Karabağlar Belediyesi imar programı kapsamında bulunan 86 poz no’lu işlem dosyasında kalan 

42405 ada, 2 no’lu parselin İmar Programı kapsamından çıkarılmasına yönelik Karabağlar Belediye 

Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 16/2019 sayılı Kararının; İlçe Belediyelerinin imar programlarına 

ilişkin olarak alınan İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (İmar 

ve Şehircilik Dai.Bşk.E.144111) 

 15. Bornova Belediyesinin 2019-2023 Yıllarını kapsayan V. Beş Yıllık İmar Programına yönelik, 

Bornova Belediye Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 137 sayılı Kararının; İlçe Belediyelerinin imar 

programlarına ilişkin olarak alınan İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 

sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.139866) 

 IV. DİLEK VE TEMENNİLER 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ 

 VI. TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI AĞUSTOS AYI II. BİRLEŞİMİ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak   No  : 97509404-301.04-8/2                                               Toplantı Tarihi : 16/08/2019  

Toplantı Yeri  : İzmir Antik Smyrna Agora Meydanı                     Toplantı Saati   : 19.00                 

(Namazgah Mahallesi Konak/İZMİR)                                                    

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan 

KALMAZ, İlhan DAL, Fikret AKTAŞ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, İbrahim Ulaş POLAT, 

Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, Şamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEŞ, 

Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer 

BAKOĞLU AŞIK, Serdar SANDAL, İsmail SARI, Yeşim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Selim 
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Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz 

BEKTAŞ, Ömer ŞENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla İlgi AKKAŞ, Sultan İPEKLİ, Hasan ÜNAL, Ali 

YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, İbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, İzel ZENGİNOBUZ 

DERİNSU, İlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, 

Rıdvan KARAKAYALI, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Oğuzhan ÖZŞAHİN, Musa ÖZCAN, 

Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur Başar 

ÜÇKAN, Şerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CİHAN, İbrahim Burak OĞUZ, Seda ÖZTÜRE, 

İsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Ali ENGİN, Onur YİĞİT, Memet MALTEPE, Adil 

KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, 

Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Şükrü SÜREROĞLU, Filiz 

CERİTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Raşit DİRİM, Hakan 

BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet İNANLI, Feridun 

YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, İlkay GİRGİN ERDOĞAN, Alpaslan BİLEN, Raife 

KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, İsa NEZİR, Fikret MISIRLI, Fırat 

EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAŞTAN, Hıdır ALPTEKİN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, 

Hüsnü BOZTEPE, Aydın PEHLİVAN, Ali GÖNEN, Şevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAŞAR, 

Galip ATAR, Çile ÖZKUL, Ayşegül ALTUĞ, Ayşegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, Ali 

AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIŞKAN, Barış BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, 

Ümit CİNGÖZ, Uğur DEMİREZEN, İsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEŞİLÇİMEN, 

Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVİNÇ, Halil AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, 

Salahattin ŞAHİN, Hakan ŞİMŞEK, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Muhittin SELVİTOPU, Mustafa Şafak 

BARAN, Mustafa İDUĞ, Mehmet Atilla BAYSAK, İrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ramazan İsmail 

UYGUR, Serdar AKSOY, Mehmet ERİŞ, Mehmet TÜRKMEN, Sedat SARI, Mustafa KAYALAR, 

Fatma EKİCİOĞLU, Dolunay BAYER, İbrahim Halil KILIÇ, Haydar GÜLTEKİN, İsmail YETİŞKİN, 

Özdem Mustafa İNCE, Mustafa Alper GÜLDALI, Hakan YILDIZ, Dilek YILDIZ, Özgür Erman 

ÇAĞLAR, Göksel DİNÇER, Yusuf DEMİRCİOĞLU, Okan BİLDİRİCİ, Hakan KOŞTU, Aşkın 

UYAR, Orçun ERSEZGİN, Eda KILIÇ, Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, İlhan AVCI, Salih 

Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, 

Turgut PINAR. 

 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 

BAŞKAN: İzmir Büyükşehir Belediyesi 2019 Yılı Ağustos Ayı Toplantısı II. Birleşimini İzmir’e 

yararlar getirmesini dileyerek açıyorum. Gündemimiz çok yoğun değil ama iki kısa sunum olacak. 

Önce İzmir Tarihle ilgili bir sunumumuz var. Ondan sonra da Kazı Başkanımızın yine kısa bir sunumu 

olacak. Toplantıdan sonra eğer vakit olur ise gün kararmadan Kazı Başkanımızın burada yapacağı bir 

kısa gezenti planı var. Göstermek istediği grafitiler var. Eğer buna imkân tanırsanız memnun olurum. 

Yani kısacası şunu demek istiyorum ki Eylül ayında 15-20 gün sonra nasılsa bir Toplantımız daha var. 

Sözü olanlar biraz oraya aktarabilir. Biz de gün batmadan belki şeyi birlikte ziyaret ederiz diyorum ve 

takdirlerinize bırakıyorum. Evet, Buğra Bey önce kim sunum yapacaktı? İzmir Tarih’le ilgili bir 

videomuz var. Önce onu takdirlerinize sunuyorum. Başlatalım arkadaşlar. Arkadaşlar hallolacaksa 

bekleyelim. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Peki, 

Kazı Başkanımız, Hocam sizden rica edelim mümkünse önce. Evet, Sayın Hocam hoş geldiniz. 

Buyurun can kulağıyla sizi dinliyoruz.   

 

[AKIN ERSOY TARAFINDAN SMYRNA KAZISI İLE İLGİLİ SUNUM YAPILDI.] 

 

BAŞKAN: Ben de Meclisimiz adına Akın Hocama çok teşekkür ediyorum. Smyrna Kazılarının 

hızlanması ve öngördüğünüz şekilde gelişmesi için bir önerge getirmiştik. Komisyonumuzda karar, ilk 

Gündemimizde de inşallah çıkaracağız. Ve Smyrna Tiyatrosunun da böylece gün ışığına çıkmasını 

sağlamış olacaksınız. Bütün emek veren arkadaşlarınıza, başta size, hepinize hepimiz adına çok 

teşekkür ediyoruz, sağ olun. Evet, Değerli Meclis Üyeleri İzmir Tarihin sunumu görsel olarak arkada 

sessiz olarak akmaya devam edecek. O nedenle biz Gündemimize geçebiliriz.  
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II. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 

BAŞKAN: Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin Görüşülmesi maddesine geçiyorum. 

Nilay Hanım buyurun. 

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, öncelikle biz madde başlıklarıyla oylanmasını öneriyoruz.  

BAŞKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Değerli Meclis Üyeleri Gündem maddelerinin, 

Gündemler herkese dağıtılmış olduğu için madde numaraları okunarak oylanması hususunu oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Buyurun, 1? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Birinci başlıktaki konuda %75 net ücret ödenmesini öneriyoruz Danışmana. 

BAŞKAN: Fatih Bey? 

FATİH TAŞTAN: Oyçokluğu veriyoruz Sayın Başkan.  

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin %75 olarak ödenmesi şartıyla kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

2? 

NİLAY KÖKKILINÇ:  Sayın Başkan, doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAŞKAN: Burada bir isim değişikliği önerecektiniz.  

NİLAY KÖKKILINÇ: Şöyle, Damla ERSEN yerine Meclis Üyelerimizden Cenap BÖRÜHAN’ın 

gönderilmesini uygun görüyoruz.  

BAŞKAN: Fatih Bey? Bir isim değişikliği oldu.  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Önergenin Damla ERSEN yerine Cenap BÖRÜHAN 

olarak değiştirilerek kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 3?  

NİLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Bütçeye gitmesini öneriyoruz Sayın Başkan. Sayın Başkan müsaade eder misiniz?  

BAŞKAN: Efendim?  

FATİH TAŞTAN: Müsaade eder misiniz? Konuşabilir miyim?  

BAŞKAN: Tabii, buyurun.  

FATİH TAŞTAN: Malumunuz olduğu üzere senelik üyelik ücreti, delegasyon ve sporcuların her üyesi 

için ayrıca katılım ücretlerini içeriyor Sayın Başkan. Dolayısıyla Plan ve Bütçe Komisyonunun 

görmesinde fayda var. Zaten yasa gereği de yapmamız gereken bu. Yalnızca sporcuların 

görevlendirilmesi ve yol harçlarını içermiyor bu madde çünkü.  

BAŞKAN: Fakat bunların da hepsi maktu… Diğerleri yani bu vakitte sıkıntılı gözüküyor. 

FATİH TAŞTAN: Sayın Başkan, kalktığım zaman mikrofon almıyor, müsaadenizle oturarak 

konuşacağım.   

BAŞKAN: Lütfen buyurun. 

FATİH TAŞTAN: Şimdi bu maddeyle de ilgili olarak bu konu daha önceden de İzmir’de  yayımlanan, 

çeşitli reklamları yapılan bir konuydu. Yani aslında Meclis Gündemine çok geç taşınmış bir konu. 

Meclis Gündemine son dönemlerde bu tip konular çok geç taşınıyor ve hep zaman yetersizliği 

nedeniyle Komisyonları toplamadan karar vermek durumunda kalıyoruz. Bu hem usule hem 

yönetmeliğe aykırı. Yani yasada çok net bir şekilde akçeli işlerin bütçe komisyonu tarafından görmesi 

gerektiği açıkça belirtilmiş durumda Sayın Başkan. Dolayısıyla bu yönde oylanmasını rica ediyorum. 

Ama eğer isterseniz, konu çok acilse, diğer arkadaşlarımız ve Meclis için de uygunsa bir ara verelim. 

Birkaç dakika içerisinde konuyu görüşmeye çalışalım.  

BAŞKAN: Evet, konunun aciliyeti olduğu için Komisyon arada görüşsün lütfen. Olur mu Yeşim 

Hanım?  (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Tamam. 3. 

maddeyi Gündemde bırakarak devam ediyorum. 4. madde buyurun Nilay Hanım.  

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan, doğrudan oylansın. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 

sözler.) 
BAŞKAN: Evet, 3. maddenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 4? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  
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BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 4. maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 5? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları uygundur.  

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 5 numaralı Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 6? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, 6 ve 7 no’lu konuların Hukuk Komisyonuna gönderilmesi 

uygundur. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 6 ve 7 no’lu Önergelerin Hukuk Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 8?  

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, 8, 9, 10, 11, 12 ve 13 no’lu başlıkların İmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna gönderilmesini öneriyoruz. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 8, 9, 10, 11, 12 ve 13 no’lu Önergelerin İmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir. Teşekkür ederim. 14?  

NİLAY KÖKKILINÇ: 14, İmar ve Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları – Çevre ve Sağlık 

– Ulaşım Komisyonlarına gönderilmelidir.  

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: 5’li Komisyon uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey?  

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: Evet, 14 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Ulaşım – 

Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 15? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık – Ulaşım Komisyonlarını öneriyoruz.   

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey?  

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 15 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Ulaşım Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 16? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, 16 ve 17’yi İmar ve Bayındırlık Komisyonuna gönderilsin 

diyoruz.  

BAŞKAN: Fatih Bey? Salahattin Bey? 

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 16 ve 17 no’lu Önergelerin İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Buyurun, 

18? 

NİLAY KÖKKILINÇ: 18 ve 19’uncu maddelerin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına gönderilmesi uygun olur.  

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 
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BAŞKAN: 18 ve 19 no’lu Önergelerin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür 

ediyorum. 20? 

NİLAY KÖKKILINÇ: 20 ve 21’inci maddelerin İmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm 

Komisyonlarına gönderilmesini öneriyoruz.   

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 20 ve 21 no’lu Önergelerin İmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür 

ediyorum. 22? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 22 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 23? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 23 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

24? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık – Ulaşım Komisyonları. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 24 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Ulaşım Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 25? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAŞKAN: Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 25 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 26? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

BAŞKAN:  Fatih Bey?  

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 26 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

27? 

NİLAY KÖKKILINÇ: 27 ve 28 İmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları. 

BAŞKAN:  Fatih Bey?   

FATİH TAŞTAN: Uygundur. 

BAŞKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 
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BAŞKAN: 27 ve 28 no’lu Önergelerin İmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

29? 

NİLAY KÖKKILINÇ: İmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları. 

BAŞKAN:  Fatih Bey?   

FATİH TAŞTAN: Uygundur.  

BAŞKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur.  

BAŞKAN: 29 no’lu Önergenin, İmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Yeşim Hanım siz isterseniz Komisyonunuzla toplanın. Nerede toplanabilirler? (Salondan 

ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Arkada varmış yerimiz. 

Komisyonumuzu davet edelim. 

III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 

GÖRÜŞÜLMESİ 

BAŞKAN: Evet, Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının Görüşülmesi. 

Nilay Hanım?  

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, 1 ve 2 no’lu başlıkların Komisyondan geldiği şekilde 

oylanmasını öneriyoruz. 

BAŞKAN:  Fatih Bey?  Kemal Bey?  Salahattin Bey? 1 ve 2 no’lu Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 3 no’lu Rapor? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, Gündemde bırakılmasını öneriyoruz bu maddenin. 

İZTAV’ın sunum yapması uygundur Belediye Meclisimize. Bu sebeple gündemde kalsın. 

BAŞKAN:  Evet, Fatih Bey?   

FATİH TAŞTAN: Uygundur.  

BAŞKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: Evet, yani burada şu bilgiyi paylaşmak isterim; 3 no’lu Rapor aslında Komisyonlarımızda 

oybirliği ile geçmişti ancak Hüsnü Bey’in daha sonra bir talebi olmuş Meclisin bilgilendirilmesiyle de 

ilgili zannediyorum. Bizim de Meclisteki görüşmelerin özellikle de Komisyon Raporlarının oybirliği 

ile çıkması ile ilgili bir hassasiyetimiz var biliyorsunuz. O nedenle güven esastır deyip bu güveni 

zedeleyecek bir şey yapmak istemiyoruz, o nedenle 1 ay sonrasına bırakacağız. İlkesel olarak doğru 

bulmasak da aramızdaki güven ilişkisinin çok daha kıymetli olduğunu düşünüyoruz. Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın Başkan, bu konuda biz de sizinle aynı konuda, aynı noktadayız. Bugüne 

kadar bu Mecliste gerçekten İzmir’in lehine olan birçok konuda oybirliği ile… 

BAŞKAN: İsterseniz oturarak konuşun çünkü mikrofon uzakta kalıyor. 

ÖZGÜR HIZAL: Oybirliği ile karar aldığımızı biliyoruz dolayısıyla İzmir’in menfaatine olacağını 

düşündüğümüz bir konunun çok daha detaylıca konuşulması ve değerlendirilmesi gerektiğini 

düşündüğümüz için bunun hem Meclis Heyetimizce, hem de Komisyon Üyelerimizce önemli bir konu 

olduğunu ve daha detaylı bir şekilde bizlere bilgi verilmesi gerektiğini düşündüğümüz için… 

BAŞKAN: Evet. 

ÖZGÜR HIZAL: Bu şekilde bizlerce de oybirliği ile geçirilmesi yönünde karar verilmesi 

anlamında… 

BAŞKAN: Teşekkür ederiz.  

ÖZGÜR HIZAL: Önümüzdeki Mecliste bir karar alınmasını gerektiğini düşünüyoruz. 

BAŞKAN: Öyle yapacağız. Buyurun Mustafa Bey. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Sayın Başkan’ım, İzmir’in tanıtımı tabii ki tüm Meclis Üyelerimizin, tüm 

siyasi partilere mensup Meclis Üyelerimizin en önemli katkı maddelerinden, Gündem maddelerinden 

bir tanesini oluşturmaktadır. Yani sonuçta tüm arkadaşlarımızın öncelikle İzmir’in tanıtımı konusunda, 

ciddi bir çaba ve niyet içinde oldukları konusunda hiçbir şüphemiz yok. Burada Belediyemizin ortaya 

koyduğu ve İzmir Tanıtım Vakfını tekrar yeniden geliştirip çok daha büyük işlere, İzmir’in tanıtımıyla 

ilgili çok daha büyük hedeflere doğru yol alması için ortaya koyduğu çaba ve destek her türlü takdirin 

üzerindedir. Bu anlamda geçmiş dönemlerde bu vakfın çalışmalarına katkıda bulunan İzmir 
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Büyükşehir Belediyemizin, bugün de bizim ve sizin önderliğinizde Meclisimizin bu değerli katkılarını 

yapmasından daha tabii herhangi bir şey olamaz. Bu anlamda vakfın çalışmalarının önümüzdeki ilk 

Mecliste yapılacak toplantıda, neler olduğu ve bu vakfın aslında İzmir’in tanıtımında ne kadar bir işlev 

göreceği konusunda tüm Meclisimizin bilgilendirilmesinden sonra tabii ki biraz önce ortaya 

koyduğumuz ve bu yasama döneminden beri üzerinde hassasiyetle durduğumuz ve çok kıymetli 

bulduğumuz birlikte, oybirliği ile bütün işlere imza atma felsefemiz ve hedefimizden ayrılmamış 

olarak, bu noktada böyle bir sonucun oluşması için irade konmuş olmasını da takdirle karşılıyorum. 

Hepinize teşekkür ediyorum.  

BAŞKAN: Evet, 3 no’lu Komisyon Raporunun Komisyona iadesini… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Başkan’ım…  

BAŞKAN: Komisyona iade ediyoruz.  Evet, uygun mudur? Salahattin Bey?  3 no’lu Komisyon 

Raporunun Komisyona iadesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 4? 

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan’ım, 4’ten başlamak üzere 15 dâhil olmak üzere Komisyonlardan 

geldiği şekliyle oylanmasını öneriyoruz. 

BAŞKAN: Fatih Bey? 

FATİH TAŞTAN: Uygundur Sayın Başkan. 

BAŞKAN: Sizin için?  

SALAHATTİN ŞAHİN: Uygundur. 

BAŞKAN: 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14 ve 15 no’lu Komisyon Raporlarının Komisyondan 

geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

IV. DİLEK VE TEMENNİLER 
BAŞKAN: Dilek Temennide bulunmak isteyen arkadaşım? Komisyon Raporu gelene kadar… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Gelecek, 

kapatmıyorum. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Peki, 

Ufuk Bey buyurun. Mikrofon, ses, evet. 

UFUK YÖRÜK: Sayın Başkan’ım, sadece bir cümle ile tüm İzmir halkının da çok iyi idrak edeceği 

bir konuya parmak basmak istiyorum. İşaretimiz, Katlı Otopark burada duruyor, biraz önce muhteşem 

bir Agorayı dinledik, geçmişini dinledik geleceğe ilişkin umutlarımız arttı. Katkılarımız çok büyük bu 

Agora Meydanının taçlanması için; bu Katlı Otoparkın bir an önce yıkılması gerekir diye 

düşünüyorum. Şahsınızda… 

BAŞKAN: Erhan Bey nerede? Erhan Bey ile girişte konuşmuştuk. Erhan Bey ayrıldı mı? (Salondan 

ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? Komisyonda, tamam. 

Vallahi hepimizin. 

UFUK YÖRÜK: Bu dilek ve temenni inşallah bu dönemde şahsınızda bu katlı otopark buradan 

kalkar… 

BAŞKAN: Hep beraber bir çare bulalım. 

UFUK YÖRÜK: Evet… Ve Agora daha görkemli haline kavuşur diye düşünüyorum. Bu temenniyi de 

iletmek istedim.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Dilek temennilere… Buyurun Abdül Başkan'ım, buyurun Başkan'ım. 

ABDÜL BATUR: Değerli Başkan'ım, Çok Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım az önce gerçekten Akın 

Hoca burada yapılan çalışmaları en güzel şekilde özetledi. Özellikle bu dönem Konak Belediyesinin 

sınırları içinde, İzmir'in kalbi olan Konak'ta 3051 tescilli bina var. Yani İzmir'de altın üçgen diye tabir 

edilen Kadifekale- Basmane - Kemeraltı üçgeni İzmir'in gelecekte turizm alanında katkı yapacak, kenti 

belli bir noktaya getirecek çok önemli bir çalışma. Bu konudaki bugün özellikle bu kazılara verdiğiniz 

destek için başta Sayın Başkan'ıma ve Meclis Üyesi Arkadaşlarımıza hepsine teşekkür ediyorum. 

Konak, bu şekilde ve kent bu şekilde kalkınacak. Daha sonra da biliyorsunuz birlikte tarih çalışmaları 

yapıyoruz ve önümüzdeki süreç içinde Büyükşehir Belediyesi-Konak Belediyesi-TARKEM'in yapacağı 

çalışmaları planladık geçtiğimiz haftalar içerisinde. Gerçekten bu süreçte özellikle sizin bu konudaki 

hassasiyetinizi de biliyorum, tarihe olan düşkünlüğünüzü. Bizim de hem mesleki açıdan hem de 

Konak’ın kalkınması açısından Meclis Üyelerimizle birlikte bu süreci çok hızlı ve atak bir şekilde 

geçirerek kente yakışan bu tarihi değerleri ortaya çıkarması noktasında sizin katkınızı her zaman 

yanımızda hissediyoruz. Bundan sonra da birlikte çalışmaya devam edelim diyorum. Çok teşekkür 
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ediyorum.     

BAŞKAN: Abdül Başkan'ım, biz çok teşekkür ediyoruz. Gerçekten, Konak, İzmir'in kalbi ve İzmir 

Büyükşehir Belediyesi her daim Konak Belediyesiyle çok yakın çalışma içinde olacak ve elimizden ne 

geliyorsa tabii ki destek olacağız. Özgür Bey buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın Bakan, Çok Kıymetli Meclis Üyeleri, Basınımızın Değerli Temsilcileri 

hepinizi saygıyla ve hürmetle selamlıyorum. Tabii bugün çok uzatmak da istemiyorum, bahsettiğiniz 

geziyi… 

BAŞKAN: Yapalım. 

ÖZGÜR HIZAL: Yapalım, ben de çok yapmak istiyorum o geziyi. Şimdi bugün bu Toplantının burada 

yapılması, Meclis Oturumunun burada yapılması bizler için çok değerli ve önemli. Zannedersem tarihsel 

süreç içerisinde 3’üncü Meclis… 

BAŞKAN: Öyleşmiş. 

ÖZGÜR HIZAL: Yaklaşık 1500 yıl önce şehrin ilk Meclisi burada toplanmış. Geçen yıl yine Meclis 

Üyesi Arkadaşlar burada toplantı gerçekleştirmiş ve bugün bizlere nasip oldu. Ve az önce de ilk 

Komisyon Toplantısı yapıldı. Şehir için önemli bir karara imza atıldı. 

BAŞKAN: Evet. 

ÖZGÜR HIZAL: Şimdi bugün bir kez daha gördük ki biz gerçekten çok önemli ve özel bir şehirde 

siyaset yapıyoruz ve yaşıyoruz. Ve şunu çok net bir şekilde söyleyebiliriz; bizim üzerimizdeki yük ve 

görev çok önemli. Dolayısıyla tarihsel süreç boyunca onlarca önemli medeniyetin ve devletin kurulduğu 

bir toprakta ve çok kültürlülüğün çok yoğun bir şekilde yaşandığı bu şehirde önümüzdeki nesillere 

şehrimizi çok daha iyi noktalarda emanet etmek ve teslim etmek adına en başta söylediğimiz gibi bütün 

Gruplarla, bütün Meclis Üyeleriyle, bütün Belediye Başkanlarımızla ve bütün siyasetçilerle el birliğiyle 

bu şehri çok iyi noktalara taşımak için bir mücadele vermek gerektiğini düşünüyorum ve saygılar 

sunuyorum.   

BAŞKAN: Evet, iyi dileklerinize biz de tüm kalbimizle katılıyoruz. 3 no'lu Önergeyle ilgili Plan ve 

Bütçe Komisyonumuz toplandı ve oybirliği ile uygun buldular. Komisyon Raporunun Komisyondan 

geldiği şekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

BAŞKAN: Dilek ve Temenniler bölümünde, Hüsnü Bey buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri ben de hepinizi tekrar tebrik ediyorum. 

Böyle güzel bir alanda, böyle güzel tarihi bir kentte bir Meclis Toplantısına katılmak da bir ayrı bir 

gurur verici bir olay. Sayın Başkan'ım sizin üçüncü cemrede Kadifekale’de yaptığınız bir açıklama var; 

üçüncü cemrede, 19 Mart’ta orada, Agora’dan Kadifekale’ye teleferik sözü vermiştiniz. Bunu bir 

hatırlatmak istedim… 

BAŞKAN: Evet, unutmuş değiliz, şuradan başlayacak şuraya çıkacak.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Evet, çok güzel. Ben de bir hatırlatmak istedim. 

BAŞKAN: Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ayriyeten gene orada evde sağlık bakım hizmetleri gibi de sözleriniz gene bu 

konu ile ilgili de önümüzdeki Meclislerde de bilgi verirseniz çok sevinirim. Ben burada Sayın Başkan, 

Değerli İlçe Belediye Başkanları birçoğunu gördüm Belediye Başkanları burada. Sayın Başkan'ım bir 

Kurban Bayramı yaşadık. Kurban Bayramından dolayı biliyorsunuz hayvanların bazı artıkları dışarıya 

atıldı, konteynırlara atıldı. Şu an İzmir'in hemen hemen bütün konteynırları çok kötü durumda, 

bunların mutlaka dezenfekte edilmesi lazım, yıkanması lazım. İnan ki birçok yerden geçilmiyor bile. 

Özellikle kent merkezlerinde bu çok var. Bundan dolayı mutlaka Belediye Başkanlarımızın bütün çöp 

konteynırlarını yıkamaları gerekiyor. İnanın Sayın Başkan'ım bazı çöp konteynırlarının dibinde en az 

30-40 cm pislik birikmiş ve çocuklar… Bunlar özellikle okulların kenarlarında olan çöp konteynırları. 

Çünkü diğerleri apartman önlerine bırakmıyorlar, bıraktırmıyorlar. O yüzden en rahat yer cami 

kenarları ve okul önleri. Bundan dolayı bunu diğer Belediye Başkanlarımıza da hatırlatırsanız çok 

sevinirim. Sayın Başkan'ım bir de İzmir'in trafiği ile ilgili. Bugün zaten ben… Bu İZTAV 

gelmeyecekti, bugün görüşülmeyecek diye ben de bir gittim, bir kan vereyim dedim, şöyle bir 

bakayım... Yarım saat geç kaldım ve trafikten dolayı geç kaldım. O yüzden gelince ben bu olayı 

öğrenince dedim “Arkadaşlar bu konuyla ilgili biz bugün görüşmeyecektik.” Siz de demin dile 

getirdiniz. Neyse tekrar Komisyonlara geldi… Trafik olayında da siz daha önce yaptığınız bir 

görüşmede gene üçüncü cemre sanırım, ya ikinci ya üçüncü cemrede, orada da 111 noktanın tespitini 
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yaptığınızı, kavşaklarla ilgili çalışmalar... Fakat şu ana kadar herhangi bir İzmir'in… Yani ben kendim 

göremedim, belki vardır, belki bir çalışma vardır. Bununla ilgili de herhangi bir çalışma 

görememekteyiz. Bu konuyla da ilgili eğer ki Sayın Başkan'ım ilgili birimlere talimat verirseniz çok 

sevinirim. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Böyle güzel bir olaya tanıklık ettiğimden dolayı da 

kendimi çok mutlu hissediyorum. Hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyoruz. Başka Dilek ve Temennide bulunmak isteyen arkadaşım var mı? 

Buyurun Fikret Bey. 

FİKRET AKTAŞ: Sayın Başkan'ım... 

BAŞKAN: Oturarak konuşabilirsiniz mikrofon uzak kalıyor.  

FİKRET AKTAŞ: Rahatsız olurum öyle. Böyle daha iyi, böyle daha rahat konuşurum.  

BAŞKAN: Peki efendim, buyurun.  

FİKRET AKTAŞ: Ben öncelikle bu Toplantıyı burada yaptığınız için teşekkür ederim. Bu Toplantının 

burada yapılması, İzmir'in tanıtım fonuna ayrılan paranın ne kadar önemli olduğunu ve şu anda 

İzmir'de  %99'unun, İzmir'in ortasında böyle bir hazinenin olduğunu bilmediğini ve eğer bu projenin 

Yeşildere projesiyle entegre edilerek, Kale'nin on yıl mı, yirmi yıl mı, otuz yıl mı, elli yıl mı olur, onu 

bilmiyorum ama eğer burası o projeyle entegre edilirse bu Kale, İzmir yüzyıl sonraya iki yüzyıl 

sonraya Sayın Başkanlığınızın döneminin bir imzasını atmış olur. Bu çok önemli. Ayrıca da bu 

mekânda biraz önce Sayın İmar Komisyonu Başkanımız Ufuk Bey'in söylediği gibi karşımızda 

gerçekten bir şehircilik değil ahlak sorunu olarak orada duruyor. O binanın da oradan, böyle bir tarihi 

mekânın yanında olması hiç de uygun değil. Saygılar sunuyorum.  

BAŞKAN: Evet, teşekkür ediyoruz. Fatih Başkan buyurun.  

FATİH GÜRBÜZ: Öncelikle teşekkür ediyorum dün için Sayın Başkan'ım. Büyükşehrimizin de yeni 

doğan bebeklere mama yardımlarını bekliyorum tüm Meclis Üyelerimizden. Çok teşekkür ediyorum, 

çok sağ olun. 

BAŞKAN: Evet, peki, teşekkürler... Fikret Bey buyurun. Evet evet oradan bakıyor arkadaşlar, siz... 

Arkadaşlar bakıyor musunuz? Evet, seyyar mikrofon da geldi. Seyyar mikrofon var buyurun.  

FİKRET MISIRLI: Sayın Başkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Bürokratlarımız, bizi 

izleyen İzmirliler ve Basınımızın Temsilcileri tabii ki bu arada Akın Hocamız ve ekibine de çok 

teşekkür ediyorum bizi burada ağırladıkları için. Sayın Başkan'ım gerçi Hüsnü Başkanımız söyledi, 

Mart ayında bu sözü verdiniz, evet bir Teleferik Projesi. Bu projeyi bizim Büyükşehir adayımız Sayın 

Nihat Zeybekçi Bakanımız, bu projeyle ilgili olarak zaten bizim de vaatlerimizin arasında vardı. Siz 

bunu 29 Haziran'da, İzmir Gazetesi imtiyaz sahibi Salih ERKEK'e verdiğiniz röportajda da bir dahaki 

sefere bunun sözünü vermiş oldunuz. Tabii bunu hızlı bir şekilde hayata geçirmek inşallah size nasip 

olur. Bu konuda gayretlerinizden dolayı teşekkür ediyorum. Şimdi Sayın Başkan'ım, tabii asıl bizim 

Gündemle ilgili olaraktan konuşmak istediğim konu, bizim İZENERJİ'de bulunan 3700 tane KHK'lı, 

696 sayılı Kanun Hükmünde Kararnameyle çalışan güvenlik personellerimiz var. Bir de yine 800 kişi, 

onlar da yine benzeri KHK ile burada görevli. Yalnız siz o günlerde oradaki işçilerimizle ilgili olarak 

özellikle 920 lira ve 980 lira gibi bir fiyat artışı yaptınız. Bunun için o işçi kardeşlerim adına size 

teşekkür ediyorum. Ancak bu diğer KHK'lı arkadaşlarımız %4, tabii ki Hakem Kurulunun belirlediği 

bir rakamdan dolayı bunu yerine getirdiler. Ama benim sizden ricam şu Sayın Başkan; siz 

05/08/2019'da bir söz verdiniz, hatta o sözde de sözleşmede yer almayan diğer KHK mağdurları 

arkadaşlarımızın mağduriyetlerini gidermek için “Meclis Toplantımızda Gündeme getireceğiz.” 

dediniz. Buradaki mağduriyetlerin içersinde özlük hakları, bunların en önemlisi ulaşım ve yemek. 

Şimdi aynı işyerinde çalışıp diğer bir arkadaş bunlardan yararlanıyor, bu kardeşlerimiz yararlanamıyor. 

Bu kardeşlerimiz tabii ki bu sizin basında çıkan haberinize istinaden, “Meclise getireceğiz.” 

dediğinizde, dün zannediyorum bizim Facebook sayfamızda seyirci sayımız da artmıştır, bunu 

beklediler. Ancak dünkü Meclisimizin çok yoğun olduğunu göz önünde bulundurarak bugün bu işçi 

kardeşlerimize bu haklarının iyileştirilmesi noktasında gerekli sözü vereceğinize veya gerekli adımı 

atacağınıza inanarak bu konuda temennide bulunmak adına söz aldım. Teşekkür ediyorum Sayın 

Başkan'ım.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, ben teşekkür ediyorum. Başka söz almak isteyen? Buyurun efendim.  

EROL ÇOMAK: Sayın Başkan'ım ve Değerli Meclis Üyelerim böyle tarihi bir alanda Meclise 

katılmış olmaktan büyük onur duyuyorum ve bunu sağladığınız için de size teşekkür ediyorum. Şimdi 

ben Kiraz Belediye Meclis Üyesiyim. Bizim sorunumuz bölgesel olması, kırsal bölge olması sebebiyle 
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özellikle Kurban Bayramında vatandaşlarımızdan gelen bilgiler doğrultusunda susuzluk sorunu, içme 

suyu sorunu yaşadıklarını belirttiler. Sorunun çözümü bakımından da muhtarlarımızla da görüştük. 

İZSU tarafından yapılan sondaj kuyularının elektrik bağlantılarının bazılarının yapılmadığı yönünde 

bilgiler geldi. Bu bağlantıların yapılması durumunda sorunun çözüleceğini söylediler. Temennimiz ve 

dileğimiz bu yöndedir, teşekkür ederim.  

BAŞKAN: Bürokrat arkadaşlarımız burada, mutlaka gereğini yapacaklar. Teşekkür ediyorum. Başka 

söz almak isteyen arkadaşım var mı? Evet, Nilay Hanım buyurun.  

NİLAY KÖKKILINÇ: Sayın Başkan'ım, biz de CHP Grubu olarak bu mekânda Meclis Toplantısı 

düzenlediğiniz için size çok teşekkür ediyoruz. Ben sadece bir konuda yanıt vermek istiyorum. Biz 

elimizden geldiğince, dört aydır şehirle ilgili konularda çok çaba sarf ettik ve hep pozitif kararlar 

almaya gayret gösterdik. Tüm Komisyonlar ve tüm partiler olarak. Ama bazı özel konular var ki bunlar 

da kanun düzenlemesi gerektiriyor. Sonuçta Belediye Meclisinin de eli, kolu bağlı. Belediye Yasasıyla 

sınırlı olarak çalışmak durumunda. Bazı konularda takdir hakkı yok. Özellikle KHK'lı işçilerimiz için 

de bu söz konusu olabilir. Aslında yapılacak olan şey kanun düzenlemesiyle bu sorunlu konuların 

çözülmesidir. Biz de AK Partili Arkadaşlarımızdan bunu bekliyoruz. Teşekkür ederim.  

BAŞKAN: Fikret Beyciğim... (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 

sözler.) Biz vereceğiz zaten.  

FİKRET MISIRLI:  Sayın Başkan'ım, bu... 

BAŞKAN: Ama sizin... Ona siz müdahale etmeyin Hüsnü Beyciğim.  

FİKRET MISIRLI: Tamam doğru. Sayın Başkan'ım... 

BAŞKAN: Grup Sözcüsü, herkes gibi söz almakta serbest sizin buna müdahale etme hakkınız yok.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan’ım…  

BAŞKAN: Hangi nedenle? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ben onu söylemiyorum bakın,  şunu söylüyorum,  bu konu tamamen Belediyeyi 

ilgilendiren bir şey. Burada buna ben de müdahale edemem. Bizim Grup Başkan Vekilimiz…  

BAŞKAN: Ama bu konuda düşündüğünü söyleyemez mi? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Tabii ki, o ayrı konu. Tabii, tabii… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  

BAŞKAN: Öyle yapıyor zaten, müdahale etmeyin. 

HÜSNÜ BOZTEPE: O konuda…   

BAŞKAN: Düşündüğünü söylüyor.  

FİKRET MISIRLI: Bir ilave yapacağım.  

BAŞKAN: Yani çok… Evet, buyurun. 

FİKRET MISIRLI: Kısa bir ilave yapayım.  

BAŞKAN: Evet. 

FİKRET MISIRLI: Sayın Başkan, bunu Konak Belediyesi 320 lira paso, 417 lira yemek yardımı 

olarak yapıyor. Hatta… 

BAŞKAN: Fikret Beyciğim açıklayacağım, müsaade ederseniz açıklayacağım. 

FİKRET MISIRLI: Ama yani Grup Başkan Vekilimiz… 

BAŞKAN: Ama bakın söylediğimde yanlış bir şey yok. 

FİKRET MISIRLI: Uygulamaları takip etmiyor. Ama başka yerde bu uygulama var. 

BAŞKAN: Hayır bakın, müsaade ederseniz ben açıklama yapacağım da başka söz almak isteyen 

arkadaşım varsa onu dinleyelim. İlhan Bey buyurun. Yalnız gün yavaş yavaş gidiyor ona göre.  

İLHAN DAL: Tamam. Sayın Başkan, Değerli Meclis şimdi 2000-2500 yıl evvel, evveline giden bir 

tarihi mekânda bir araya gelmişiz. Ama konuştuğumuz konular sürekli konuşa geldiğimiz konular. Az 

sonra da bu alanı dolaşacağız. Bence bu hissiyatla bu alanı dolaşamayacağımızı düşünüyorum. Bana 

kalırsa buranın ruhuna uygun konulardan bahsedersek daha doğru olacağı düşüncesindeyim. Size 

öncelikle teşekkür ediyorum. Bugün bize buradaki ortamı hazırlayan bütün arkadaşlarıma teşekkür 

ediyorum. Bu alanda emeği geçenlere sonsuz teşekkürler. Zaman zaman kendime soruyorum “Bir 

arkeolog niçin yaşamının tümünü tek bir kazı alanında geçirir?” diye. Ama şimdi burada 

bulunduğumda ya da başka tarihi mekânlara gittiğimde bunun yanıtını görüyorum. Belki 200 yılda bir 

kazı alanının %5’ini ancak gün yüzüne çıkarabiliyorsunuz. Ama ömrünüzü vakfediyorsunuz. Çünkü 

insanın bu dünyaya gelmekte bir gayesi olmalı diye düşünüyorum. Diyorum ki bu gündelik tartışmaları 

bir yana bırakalım. Bunları zaten yine yaparız Meclisimizde. Bu konuları artık burada kapatalım ve 
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buraya kanalize olalım. Çok keyifli bir alandayız. Bunun keyfini sürelim. Teşekkür ederim.  

BAŞKAN: Evet, teşekkür ediyoruz. Başka söz almak isteyen arkadaşım? Buyurun efendim. 

SEMA YEŞİLÇİMEN: Sayın Başkan’ım, bu muhteşem alandaki toplantı için şahsınıza teşekkür 

ediyorum. Biz Selçuk – Efes Meclis Üyeleri olarak Sayın Nuri CAFEROĞLU, Sayın Hasan UYSAL 

ve ben Sema YEŞİLÇİMEN bugün inanılmaz bir gururu yaşıyoruz. Çünkü buradaki bütün her şeyi 

ortaya çıkaran kazı başkanı Sayın Akın ERSOY Selçuklu, bizim çok sevdiğimiz bir kardeşimiz. 

Onunla bir kez daha gurur duyduk. Bize bu gururu yaşattığı için size ve kendisine çok teşekkür 

ediyorum arkadaşlarım adına da.  

BAŞKAN: Sağ olun. Biz teşekkür ediyoruz. Başka söz almak isteyen arkadaşım var mı? Olmadığına 

göre… Birkaç söz söyleyerek Toplantıyı sonlandıracağım. Öncelikle şunu söylemek isterim, biz ilk 

günden itibaren “Eşit işe eşit ücret.” dedik ve bunun gereğini yapmaya çalışıyoruz. Ne yazık ki, 

taşeron işçiyi kaldırma iradesi tam olarak gerçekleşmedi ve bugün bizim içinden çıkılmaz veya işte 

baypas yaparak ancak çözüm bulmaya çalıştığımız birtakım arayışlar içine girmek zorunda kaldık. 

Dolayısıyla burada o arkadaşlarımıza şunu net olarak söyleyeyim; İZENERJİ kendi bütçesinden olayı 

çözeceği için Meclis Gündemine getirme ihtiyacı kalmadı. Ama İZENERJİ şirketimiz kendi bütçesinin 

olanaklarıyla, Konak Belediyesinin yaptığı gibi, İZENERJİ KHK mağduru arkadaşlarımıza çözüm 

üretiyor, hiç tereddüt olmasın. Herhangi bir sıkıntı yok ve şunu söyleyeyim, Hüsnü Bey’in hatırlattığı 

Teleferik meselesi, işte diğer cemrelerde verdiğimiz vaatlerle ilgili Değerli Arkadaşlar, Değerli 

İzmirliler yüzlerce proje açıkladık. Yüzlerce açıklamadığımız proje var, yapacak olduğumuz. Ancak 

herkes bilmeli ki, bunlarla ilgili canla, başla çalışmaya devam ediyoruz. Sadece bunlar bir sihirli 

değnek marifetiyle olacak işler değil. Her birinin bir zamana ihtiyacı var, kaynağa ihtiyacı var. Bütün 

bunların hepsinin yapılacak olduğunu bir kez daha altını çizerek söylemiş olayım. Canla, başla, aşkla 

çalışmaya devam ediyoruz, edeceğiz. Son olarak şunu söyleyeyim, evet, Selçuklu Sevgili Akın Hoca 

Smyrna Kazısını hızlandırsın istediğimiz için geçen oturumda biliyorsunuz ek bir kaynak ayrılmasıyla 

ilgili bir önergemiz olmuştu, Komisyonumuz da uygun görecek tahmin ediyorum. Şu nedenle çok 

önemli, bu noktayı, İlhan kardeşimin söylediği gibi, hep beraber hissedelim istedik. Hissedelim ki, 

Smyrna Agorası ve Smyrna Tiyatrosu bu kentin kimliğine ve kimliğinin bilinirliğine çok büyük katkı 

yapacak. O nedenle, ben tekrar onu ve bütün çalışma arkadaşlarımı kutluyorum. Bizim Teos Antik 

Kazısını gerçekleştiren hocamızın bir lafı vardı onu hatırlattınız şimdi “Burası 300 yıl boyunca 

kazılacak.” demişti Musa Hoca, “Ben sadece 30 senesine talibim.” demişti. Akın Hocaya da Allah 

uzun ömür versin. İnşallah Agora Kazısıyla ilgili canla, başla, aşkla çalışmaya devam etsin.  

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ 

BAŞKAN: Hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlayarak Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin 

Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir.  

VI. TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 

BAŞKAN: Bir sonraki Toplantı günümüz 9 Eylül, evet, İzmir’in Kurtuluşu, saat: 18.00’de Meclis 

Toplantı Salonunda yapmak üzere Toplantının kapatılışını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul 

etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı, uğurlu olsun. 

              

 

 

 

 

 

 

 

İzel ZENGİNOBUZ DERİNSU 

Divan Kâtibi 

Sultan İPEKLİ 

Divan Kâtibi 

Onur YİĞİT 

Divan Kâtibi 

 

Yusuf DEMİRCİOĞLU 

Divan Kâtibi 

(Bulunmadı) 

 

Mustafa Tunç SOYER 

Meclis Başkanı 


